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Dagsorden for det åbne møde: 

Pkt. 01. Godkendelse af dagsorden 

Pkt. 02 Bygdepulje 2020 

 

 

Pkt. 03  Eventuelt 
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Mødet startede kl. 09:13 
 
 
Deltagere: 

 
Atassut 
Niels Kristiansen 
 
 
Inuit Ataqatigiit 
Ole Poulsen 
 
Siumut 
Tippu-Bolatta Jakobsen Poulsen, Anthon Poulsen, Jens Kristiansen 
 
 
Fraværende med afbud: 
0 
 
Fravær uden afbud 
0 
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Pkt. 01. Godkendelse af dagsorden 

Beslutning 
 
Godkendt. 
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Pkt. 02 Bygdepulje 2020 

Jr.nr. 01.10 

Baggrund: 
 
Bygdepuljen 2020. 
 
I år fik Qeqqata Kommunia tildelt midler på kun 631.000 kr., og hvis dette skal fordeles mellem 6, 
bliver det kun til 105.000 t.kr. til brug til hver. Og midlerne er ikke nok til formålene, og det samme 
er der problemer med arbejdsgangen i Teknik-afdelingen, f.eks. blev bevillingen for 2019 ikke 
brugt helt i bygderne Kangaamiut, Atammik og Napasoq, da Teknik-afdelingen ikke påtager 
opgaverne. De givne midler blev betalt til Selvstyret, hvor de blandt andet blev brugt til UNESCO. 
 
Jeg vil meget gerne foreslå at vi ved at slå 2 bevillinger til bygder på 315.500 sammen, godt kunne 
opnå meget, hvor man blandt andet kan bruge dem til kunstgræsbane, eller, Skindsystue/pontonbro 
o.s.v. Og i næste år i 2021 gøre det samme med de næste 2 bygder o.s.v. Så til næste år 2021, kan 
midlerne bruges på to andre bygder. 
 
Derfor vil vi gerne høre hvad I tænker, og jeg vil sige at når der er mindre tiltag der tales om, så er 
det træls at reglerne ikke bliver fulgt til tider, hvor Selvstyret skriver til mig når kravene ikke er 
blevet opfyldt. 

-  I bilaget står der, at vi skal have betalt 30% den 1 juli 2020, dette har vi ikke kunne 
gennemføre i 2019. Hvis jeg ikke havde kæmpet for det, havde vi mistet de tildelte midler.   

 
Beslutning 
 
Det blev afgjort at bygderne Atammik Napasoq hver skal få kr. 105.000 i 2020. 
Til at renovere fodboldbanen i Napasoq. 
Til at bygge trapperne i Atammik. 
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Pkt. 03 Eventuelt 

Formanden for Bygdebestyrelsen Atammik-Napasoq skal holde møde med Borgmesteren, men der 
er ikke sat  dato endnu, om der er emner som skal viderebringes til ham og om det skal være inden 
for  Kommunen. 
 

Bygdebestyrelsen Atammik-Napasoq vil gerne viderebringe følgende til Borgmesteren. 
 
1.  Økonomiudvalgets/Udvalg for Teknik´s bygdetur. 
2 Udskiftning af forældede brandstationer. 
3 Midler som ikke blev brugt på vejforbedring i Atammik og til kirkegården i Napasoq for året 
2019.  
Hvad midler der ikke blev brugt i 2019 skal gøres.  
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Mødet sluttede kl. 10.10 
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